

Bestyrelse møde den 7 marts-2023 i Ejby Hallen på Fyn.

Bestyrelsen har haft første bestyrelse møde efter Generalforsamlingen.

Der er kommet nye medlemmer ind i bestyrelsen:

Dette er Jakob Røjkjær, Gitte Smidt Pedersen og Anette Holm.

Frem mødte: Niels Erik Kromann (NEK), Freddy Friborg Madsen (FFM), Jacob Røjkær Pedersen (JRP), Søren Roloff (SR), Gitte Schmidt Pedersen (GSP), Ellen Jørgensen (EJ) og Anette Holm (AH).

Anette Holm (AH) var til stede online på grund af en skade.

Punkt 1:

Formanden NEK bød alle velkommen.

Kort præsentation af os enkelt og hvorfor den enkelte har valgt, at stille op og gå ind i bestyrelsen.

Overordnet skyldes det, at vi alle holder meget af den Korthåret hønsehund med alle racens kvaliteter og der er et stort ønske om at komme ud og promovere vores dejlige race meget mere. Alle ønsker også at være med til at der bliver skabt en god klub ånd, hvor der er plads til alle. Få rettet op på økonomien og se frem ad med nye tiltag.

Punkt 2:

Bestyrelsen har konstitueret sig således:

Formand: Niels Erik Kroman (NEK)

Næstformand: Freddy Friborg Madsen (FFM).

Kasserer: Jacob Røjkær Pedersen (JRP).

Bestyrelses medlem/redaktør på Jagthunden: Søren Roloff (SR)

Sekretær: Anette Holm (AH).

Suppleant: Gitte Schmidt Pedersen. (GSP)

Punkt 3:

Følgende arbejdsopgaver blev uddelt:

Formanden (NEK) ingen ændringer.

Næstformand FFM: JET I og II, materialer/trailer. På Sjælland står denne hos Martin og Laura.

Kasserer: JRP.

Bestyrelsesmedlem SR: klubredaktør på Jagthunden.

Sekretær AH: Koordinator for Aktivgrupperne, racedyst, schweiss og ræveslæb.

Suppleant GSP: Tovholder for udstillingerne og sammen med AH aktivgrupperne, racedyst, schweiss og ræveslæb.

Birte Johansen (BJ) fortsætter som web redaktør.

Bestyrelsen meddelte prokura til den nye kasserer. Det vil sige en fuldmagt. Bankkontoen skal overdrages til den nye kasserer. I den forbindelse skal der sendes ID til banken som viser billedlegitimation af samtlige bestyrelsesmedlemmer iht. tegningsretten i vedtægterne. Det tager ca. en måned, før det hele er på plads og klubbens nye kasserer JRP kan overtage denne funktion.

Punkt 4 og 5:

Besparelser/regnskab:

JRP kom med et udkast over tiltag til besparelser:

Følgende blev drøftet:

Der skal forsøges blandt andet at afholde flere schweiss og ræveslæbs prøver. AH vil finde ud af om dette kan lade sig gøre i et af det konsortium AH er medlem af.

Følgende blev besluttet:

Årbogen bliver til bruger betaling og denne skal forhåndsbestilles. Årbogen vil koste omkring 475,00 stykket afhængig af, hvor mange der bliver bestilt.

Besparelser på bestyrelses møder, til kaffe og kage. Bestyrelsen mødes fysisk 2 gange om året, her vil der inden mødet en time før, være mulighed for medlemmer at komme, hvis de har noget som de ønsker, bestyrelsen skal tage op til mødet ved tilmelding ellers er det online møder.

Der blev ligeledes besluttet at honorering af bestyrelses medlemmer nedsættes, så der bliver sparet 3500,00 kr.

Bestyrelses medlemmer får 1000,00 kr. årligt. Beløbet er til telefon samtaler og kontorartikler samt bestyrelses honorar.

Suppleant og pokalansvarlige får 500,kr /årligt.

Webmaster, klubredaktør og pokal ansvarlig skal fortsat have mad til klubbens arrangementer.

FFM vil undersøge, hvad gøres der i andre klubber.

Så vidt som muligt bør bestyrelsen deltage til alle klubbens arrangementer. Der gives 2,00 kr/km, når kørslen er over 50 km. Overnatning til et bestyrelsesmedlem, dækkes kun ved mere end 50 km. Til hjemmeadresse.

GSP forslår at bestyrelsen kommer ud på Messer for at møde medlemmer og forhåbentligt nye medlemmer. Dette er også med til at provomere vores race.

Ligeledes blev der drøftet om generalforsamlingen skal afholdes efter kl. 13.00, hvor der gives kaffe og kage /ostemad.

Der blev snakket om frivillig hjælp om dette kan gøres over SMS, hvor der kan kontaktes hjælpere til de forskellige arrangementer. Frivillige er med til at bidrage til en positiv ånd i klubben. Sissel har tilbudt bestyrelsen at hun gerne vil tilbyde sin hjælp når der er brug for det.

Punkt 6:

Hovedprøve 2023:

Følgende kommer fra bestyrelsen: SR, FFM, GSP, NEK og JRP. AH kan ikke på grund af arbejde.

Dommer: det har Tonny Lønne (TL) tjek på.

Indkvartering:

TL har informeret bestyrelsen, at der fortsat er 10 ledige sengepladser til Hovedprøven. NEK vil se på dette.

TL har nogle idéer til besparelse på Hovedprøven, som bestyrelsen gerne vil høre nærmere om. Der blev enighed om at invitere TL til et online møde.

Ligeledes blev der drøftet besparelser til Efterårs vinderklassen, som tages op senere.

Vedrørende den meget omtalte retssag. Er der bred enighed om, at den sag er afsluttet. Klubben skal videre.

Punkt 7:

Vissenbjerg udstillingen: den 11 juni 2023, dommer Hans Bilde Sellerup.

Bredsten udstillingen: der kan købes en mad billet 75,00 kr. som dækker både morgenmad og frokost.

Punkt 8:

Ansøgning fra Aktivgrupperne vedrørende Biopleje:

Midt- og vest Jylland,

Viborg,

(Fyn Gitte),

Bornholm.

Vedrørende Biopleje: Her blev der diskuteret om hvor vidt der er råd til at give Aktivgrupperne penge til Biopleje. Der er enighed om, at aktivgrupperne skal op og køre. Der skal lige redegøres at Biopleje er et beløb fra 2022 som så kunne søges i 2023. Der blev vedtaget at der udbetales BIOpleje, til de Aktivgrupper der har søgt.

Opstarte en Aktivgruppe på Fyn, GSP og AH drøfter muligheder.

Punkt 9:

Orientering fra SJD: Der er oprettet en arbejdsgruppe som arbejder på opbygning/regler/prøvesæt af prøverne og eventuelt tiltag til nye prøver og et andet point system f.eks. tal. Gruppen skulle være langt fremme i processen ifølge NEK. Niels Korsbæk blev af NEK foreslået og godkendt af den kontinentale gruppe. Der blev aftalt at NEK tager kontakt til Niels Korsbæk og høre om han ikke kan inddrage Anders Røjkær, så vi får et input fra de unge i dette.

Punkt 10:

Møde med Ivan Pedersen som har tilbudt at hjælpe med nogle idéer til, hvordan klubben kan få flere og blivende medlemmer. NEK sender nogle datoer ud.

Punkt 11:

Der blev blandt andet diskuteret tilskud til diverse prøver. For eksempel om der skal gives tilskud til DM?

Dette vil blive taget op næste gang, bestyrelsen har møde. FFM vil undersøge, hvad andre klubber gør.

AH spørger om der kan oprettes en form for hvalpe formildning/vejledning/rådgivning, det var der både får og imod i blandt bestyrelsen. Blev enig om, at tage det op senere.

EJ har revisor protokol med til underskift. EJ læste op af denne.

EJ og JRP mødes angående overdragelsen af kasserer posten.

Bogen: ” Korthåret Høsehund” som er blevet givet til nye medlemmer genoptrykkes ikke. Der er ca. 50 tilbage, EJ og BJ opretter prøver på hundeweb. Dette vil EJ gerne fortsætte med.

Referent: Anette Holm.